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hagut de fer molts equilibris i potser per això ma- 
tei x he résultat poc ciar, circumstància que vós 
teniu molta habilitât en aprofitar per a eludir res- 
ponsabilitats, o voler-les compartir amb els com- 
panys de Junta, als quais ningii no ha acusat. En 
aquest punt no hi valen subterfugis, ja que se- 
gons la relació dels fets, feta pels companys al- 
ludits, vós volguereu portar tota la responsabili- 
tat que a la nostra regió podia cabre. Si teniu mit- 
jans de defensa, m alegraré molt de donar-vos 
ocasió d’estampar-los perqué de la vostra defensa 
oral en la Junta general del Gòllegi no en queda 
rastre, si no és en Tacita, que encara no coneixem ; 
però tinc de dir-vos que no sé si arribaren a con- 
vèncer als vostres incòndiciònals, però a molts 
amies meus i a mi. no. Tindria una gran satisfac
cio que ara ho aconseguissiu, en el qual cas. és 
inútil dir-vos que ho confessaria paladinament.

Dieu que barrejo a Tobra del Col-legi ‘Tescala- 
fó dels titulars i la comissió d’iguala” . Per a de
mostrar que “ alguns companvs, crec que sense 
adonar-sè’ii es sentiren desposseïts" de Tesperit 
pfimitili del Sindicat. die que ‘‘per altra, part (en
tello, fora del Collègi, ja que aquí apunto un mal 
generai) virigueren aquelles al tres coses ; i en el 
paràgraf segiient repeteixo : “ Per altra part, ja 
he dit que la invasió se senti fora del Collegi, i 
que potser els propis interessata no se n’adonaren 
que el corrent els arrossegava.” Sembla que resul
ta ciar que 110 atribueixo aquestes coses al Col-le
gi ; més bé això resulta un atenuant, en intentar 
demostrar, encertada o erradament, sempre se- 
gons el meu criteri personal, que el mal era ge
nerai. Per això anava a veure si feia opinió en 
contra.

Si totes aquestes coses min ven la influencia del 
Sindicat, i això 110 ho die jo sol \  bé sera que en 
els que les executen se'ls ha afeblit, conscientmerit
o inconscientment Tesperit del mateix, o sigiti 
que “ se sentiren desposse'its da'quell esperii que 
hem dit abans” , tal coni jo clic referint-me al pri- 
mitiu, al que obligava a sacrificar en el possible 
el Collegi i el seu esperii— digui’s influencia ofi
cial— en ares del Sindicat. Jo no die més que això, 
sense parlar de “ renegats’ .

Per aquí es deia, i es desprèn de la relació que 
fa el Dr. Batistini, de Tocòrregut en l'Assemblea 
de Barcelona, que tots els individus del Conseil
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i altres 110 hi cabien de satisfaccio, en rebre la no
ticia de 1 aprovació deis Estatus, i que hi havia 
felicitacions per a tothom 1. Això bé devien con- 
siderar-se coni a llorers conquerits, si no cer
cáis— cosa difícil de provar, naturalment— al- 
menys disposais a recollir-los, pels individus del 
Conseil, i coristi que no lie immiscuït en Hoc la 
“ Junta honorable amb la qual voleu emparar-vos. 
Ja veieu, dones, amie Garcia Tornei, que jo 110 
“ falsejo”  els fets coin dieu vós, amb termes tan 
poç “  parlamentar is” , que rebut jo en absolut, que 
tambe “ em révolten” amb més raô que a vós, ja 
que em resulten calumniosos, i que espero tindreu 
lamabilitat ele retirar.

Dieu que ningii 110 ha posât en vigor els Esta
tuís. ¿No s’iii lia posât la “ Previsión Nacionàì” 
que és obra seva? ¿N ò.són vigents? ¿Oliò mes 
voleu ?

Dieu que “ ignoro que ben aviat s’ha de cele
brar una Assemblea de Collegis, l’únic tema de 
la quai és la discussió i reforma dels Estatuís’\ 
Efectivament, ho ignorava, malgrat baver mirât 
tots els números del But-Ueli del Collegi que han 
vingut a les nieves mans per a veure «i hi trobàva 
alguna noticia, réfèrent a Téxecució dels acords 
de la Junta general ; i he tiiigiit la dissort de no 
trobar-n’hi cap. Per altra part, això no resta gens 
d'importància al que s’havia fet abatís, i entenc 
que convenia fer opinió perqué no es repetís. 
Es d aplaudir de totes maneres, i no vü'll escati- 
mar-vos-ho. el de si g d’esmena.

Dieu que lie estât allunyat de la vida interna 
del Sindicat. En prova del contrari, us diré que 
sé que el Conseil 110 sabia res de Telaboració dels 
Estatuís, corn també sé que després de les dis
cussions sobre els mateixos, i amb motiu de la 
implantado de la “ Previsión", la collaboració amb 
els Conseils del Sindicat i La Mutual lia estât 
continua, la qual cosa aplaudeixo també sense re
serves. Aquest can vi, aquesta tendèneià a la ma
jor comunicado amb els altres, es veu amb tot i 
me n’aiegro. Si durant la gestió de te Estatuís ha- 
guéssiu fet com amb el Reglament, del projecte 
del qual tothom ha pogut assabentar-se, 110 hauria 
passat res. Per altra pari, la meva critica es re- 
fereix als fets d’abans. També tinc de dir que hom 
ha de j ut jar de les coses pel coneixement que pú-
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